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Wloclawek 25.04.2016

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam siE ponownie z uprzejm4 pro6b4 w imieniu mieszkaicow

Sr6dmieicia o zainteresowanie odpowiednich sluzb problemem wyrzucanych

systematycznie Smieci przy ulicy wiSlanej oraz monitorowanie tego terenu,

poniewaZ ten problem powtarza sig, a jest to dzialkatuzprzy nadwislariskich

Bulwarach i psuje to wizerunek tej czg6ci naszego miasta.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Z powalaniem
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